
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 83. posiedzeniu Senatu 

w dniu 2 sierpnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Ponad 300 sędziów chce w tym roku przejść w stan spoczynku. To dwa razy więcej niż kilka lat temu. Z 

roku na rok rośnie liczba sędziów, którzy odchodzą z zawodu. Statystyki Ministerstwa Sprawiedliwości mó-

wią, że jeszcze w 2014 r. zrezygnowało z orzekania 174 sędziów, trzy lata później było ich już 312, a w 

2019 r. w stan spoczynku zamierza przejść na razie 102 sędziów, ale już wiadomo, że do końca roku będzie 

ich znacznie więcej. 

W związku z tym zwracam się z pytaniem: co ministerstwo zamierza zrobić w tej sprawie? 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


